



新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

50 Serangoon Ave 2 #04-01, Singapore 556129 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-6747 5977
Website: www.wuzong.com Email: info@wuzong.com UEN No.: S68SS0017F

NOTICE

IWUF Wushu Taolu Virtual Competition 2021 – Results

The IWUF Wushu Taolu Virtual Competition 2021 organised by the International Wushu Federation was successfully held in November 2021. On behalf of the Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation (SWDLDF), we would like to thank all our athletes and their families, our coaches, staff, volunteers and management for their contributions.

2 We are delighted to announce that all 29 athletes have achieved great results at this Wushu Taolu Virtual Competition and returned with 30 Gold, 25 Silver and 2 Bronze. The Results are appended.

3 Congratulations to all our athletes! Thank you.

Lukas Cheng,
Chairman, Wushu Sub-Committee, SWDLDF
11 November 2021

通告

2021 国际武联武术套路网络大赛 – 成绩

由国际武术联合会主办的 2021 国际武联武术套路网络大赛已经于 2021 年 11 月圆满成功举行。谨此代表新加坡武术龙狮总会感谢参赛运动员及家属、教练、职员、义工及理事们的辛劳。

2. 所有参赛这次武术套路网络大赛的 29 位运动员都取得优异成绩，总共获得 30 金、25 银及 2 铜。有关成绩可以参阅附录。

3. 谨此为获奖的运动员表示祝贺！谢谢大家。

新加坡武术龙狮总会武术主任
钟佳峰 启

2021 年 11 月 11 日

请点击链接: <https://www.facebook.com/575806695793416/posts/6698389883535036/?d=n>

